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1- Önceki toplantılarda alınan kararlar gereğince Tarsus Barbaros Hayrettin Kız Anadolu 
İmam Hatip Lisesi Müdür odasında, ilçemiz İmam Hatip Okulları Müdürleri ve Şube 
Müdürü Engin ÖZEL başkanlığında 23/12/2019 tarihinde saat 14:00’da Yönetici 
Gelişim Programı toplantısı başlamıştır. 
 

2- Toplantıda,  Tarsus İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü Engin ÖZEL, Ahmet Zeki Şanlı İmam 
Hatip Ortaokulu Müdürü Hüsamettin AKTAŞ, İstiklal İmam Hatip Ortaokulu Müdürü 
Dr.Caner CERECİ, Şehit Ömer Halisdemir İmam Hatip Ortaokulu Müdürü Ersin UÇAR, 
Tarsus Anadolu İmam Hatip Lisesi Müdürü Birol ÖZ ve Barbaros Kız Anadolu İmam 
Hatip Lisesi Müdürü Ünal DEMİR’in hazır oldukları görülmüştür. 
 

3- Toplantıda okul müdürleri 2019 yılı Aralık ayında yaptıkları Yönetici Gelişim Programı 
etkinliklerini paylaşmışlardır. 
 

4- Hüsamettin AKTAŞ, Sevgili Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’ın yaşamına ve 
örneklerine uygun şekilde doğru sözcükler ve İslama uygun selamlaşmanın önemi 
konusunda okul yönetimi olarak seminer çalışması yapıldığını söyledi. Bunun yanında 
Dr. Caner CERECİ, Aralık ayı içerisinde yer alan Yerli Malı ve Tutum Haftası 
kapsamında tüm öğrencilerin katıldığı arkadaşlara ikram, fakirlere yardım ve sosyal 
paylaşımın önemi konusunda Sevgili Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’ın 
yaşamına da değinerek birçok etkinliğin yapıldığını ve okul web sitesinde de bunların 
paylaşıldığını ifade etti. Ayrıca okul öğretmenleri ile beraber tüm bu etkinliklere 
katılıp, öğretmenlerin takım ruhu konusunda farkındalık yaratmaları sağlandığını 
ifade etti. 
 

5- Ersin UÇAR okulunda Sevgili Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’ın yaşamı 
odağında Siyer Yarışmaları yaparak öğrenci ve öğretmenlerimizde farkındalık 
yaratılmasının sağlandığını ifade etti. Ünal DEMİR ise öğretmen ve yöneticilerin eğitim 
öğretim sürecinde Sevgili Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’ın yaşamına uygun 
şekilde daha güler yüzlü, öğrencilerin yaş ve öğrenim seviyelerine uygun şekilde 
eğitim metot ve yaklaşımlarını kullanmalarının sağlaması açısından çalışmalar 
yaptıklarını, bilgilendirme çalışmalarına devam ettiklerini ifade etti. Birol ÖZ de bu 
kapsamda, soru cevap, bilgilendirme, seviyeye uygun cevap verme ve karşıdakinin 
anlama düzeyini kontrol ederek eğitim öğretim sürecini yönetmek konusunda Sevgili 
Peygamberimiz Hz. Muhammed (SAV)’ın eğitim öğüt ve fikirlerinin yaygınlaştırılarak 
öğretmenlerin bilgilendirildiğini ifade etti.  
 



 

 
 

6- Dr. Caner CERECİ, tüm İmam Hatip Okullarının kendi ödenek ve harcama sistemine 
sahip olduğunu ve bu nedenle okullara verilen ödenekler konusunda hassas olunması 
gerektiğini ifade etti. Bu açıdan okullarda kullanılan Su, Elektrik ve Telekom 
giderlerinin karşılanması açısından doğru zamanda ödenek istenip, gecikmelere 
mahal verilmeden ödemelerin tasarruf tedbirleri açısından düzenli yapılmasının 
önemini ifade etti. Hüsamettin AKTAŞ, okullarımızda Donatım ihtiyaçlarının 
karşılanması açısından harcamaların uygun yapılmasının önemini ifade etti. Bu 
konuda, istenecek ödeneklerin ve harcama işlemlerinin Kamu İhale Kanunu’na uygun 
şekilde belgelere dayalı ve bir örneğinin okulda saklanarak arşivlendiği şekilde uygun 
yapılmasının önemini ifade etti. Ünal DEMİR, okullarında bulunan pansiyonun gelir ve 
gider işlemlerinin mevzuata uygun olarak yapılmasına ve pansiyona ait belgelerin 
düzenli şekilde tutulmasına özel gösterilmesi gerektiğini belirtti. Birol ÖZ ise pansiyon 
harcamaları konusunda tüm iş ve işlemlerin belgelere dayalı olarak yapılması 
gerektiğini ve bu belgelerle ilgili uygun dosyaların tutulması gerektiğini ifade etti. 
Ersin UÇAR ise okullarda kullanılan su ve elektrik kullanımları konusunda tasarruf 
yapılması ve gereksiz kullanımlardan kaçınılması gerektiğini ifade etti. Ayrıca mümkün 
olduğu şekilde okul çıkışlarında su vanalarının kapatılarak su sayacındaki kullanım 
değerlerinin not edilmesi ve sabah yeniden okulun açılışı sırasında su sayacındaki 
kullanım değerlerinin yeniden kontrol edilmesi gerektiğini ifade etti. Bu sayede 
okulun gece saatlerinde yaşanması olası su kayıplarının tespit edilebileceğini ve 
önlem alınabileceğini belirtti. 
 

7- Toplantının sonunda Dr. Caner CERECİ ve Tarsus Barbaros Hayrettin Kız Anadolu 
İmam Hatip Lisesi Müdür Başyardımcısı Rıfat KARAMAN toplantı katılımcılarına, 
ödenek isteme, ödenek harcama, ödenek aktarılması, fatura ödeme, harcırah iş ve 
işlemleri, sosyal yardımlar ve bütçeleme konularına ilişkin bir sunum gerçekleştirdiler. 
 
 
 

  

  

 

 


